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Så var det Ottars tur til at komme op efter en ret god sæson - dog uden de lange sejladser. En 
lidt lille flok mødte op, men der kunne godt have været flere, det var vist noget med kommunika-

tion - (selv var jeg arbejdsramt). 
De roede skibet over til nausten 
hvorefter ophalingen gik igang. 
Nu er hun ikke så stor, ej heller så 
tung - så det var gået meget godt. 
Den store udfordring (som altid) var 
at vende hende. Og hvorfor er det 
så vigtigt at vende en klinkbygget 
jolle? Jo, - hvis der kommer til at 
stå vand langs kølen og det bliver 
frost, kan plankerne trykkes ud. Der  
var engang frokost og så var da-
gens gode gerning gjort. Nu ligger

hun så og venter på foråret.
Der er nogle opgaver på hende til foråret ud 
over den normale make-up (maling). Hun 
er faktisk fyldt 30 år i år og har efterhån-
den fået lidt rynker (sprækker) hist og her. 
Styrkemæssigt betyder det ikke noget, men 
der siver noget vand ind specielt når vi kryd-
ser og hun lægger sig ned på de planker der 
normalt er over vandet. Det er ikke den store 
opgave, bare noget der skal gøres.
For nogle år siden satte vi en verdensrekord 
i at sejle Als rundt i en færøbåd - måske var 
der nogen der kunne have lyst til at slå denne 
rekord næste år?

Steen Weile

Hun mangler lige at blive dækket med 
presending så hun ikke tørrer ud

Hun er et flot lille skib, men tager 
sig bedre ud i vandet
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